
Med zahtevami in možnostmi
Svet za družbeni načrt in finance je na seji 16. III. 1971

obravnaval pripombe in predloge zborov volivcev, zborov de-
lovnih Ijudi in delegatov krajevnih skupnosti glede predloga
proračuna občine za leto 1971.

Iz zapisnikov zborov voliv-
cev je svet izbral le tiste pri-
pombe in predloge, ki se ne-
posredno nanašajo na osnu-
tek proračunske delitve. Te
pripombe bi lahko delili na
nekoliko področij. Tako se
občani niso strinjali z vsemi
postavkami na področju otro-
škega in socialnega skrbstva,
komunalne dejavnosti, dejav-
nosti družbeno-političnih or-
ganizacij in društev, dejavno
sti krajevnih skupnosti ter
negospodarskih investicij in
gospodarskih posegov. člani
sveta so ugotovili, da je veči-
na predlogov in pripomb ute-
meljnih in sprejemljivih,
vendar vseh kljub temu za-
radi omejenih finančnih sred-
stev, s katerimi bo razpola-
gala občina v letu 1971, ni
mogoče upoštevati. Zato je
svet za vse te pripombe po
tehtni razpravi sprejel neka-
tera konkretna stališča in
predloge, ki jih je posredoval
skupščini občine:

— Po mnenju sveta se
prav na pobudo naše občine
v okviru mesta vse T>ol} lcre-
pi vpliv občin na delitev in
porabo sredstev otroškega
varstva, tako da to dejstvo

poleg nekoliko povečanih
sredstev zagotavlja ustrez-
nejši razvoj te dejavnosti.
Prav tako meni, da bodo
predvidena sredstva za sofi-
nanciranje laične nege bol-
nikov zadostovala.

— Kot vedno je bilo veliko
pripomb na postavke prora-
čuna za komunalno dejav-
nost, kljub temu, da so z
ozirom na realizacijo po-
stavk leta 1970 za ureditev
nekaterih programov pred-
videna občutno večja sredst-
va. Svet in njegovi predlogi
na večino teh pripomb so v
mejah realnosti, pri najbolj
upravičenih in aktualnih za-
devah pa so vnešeme določe-
ne nove postavke.

— Precej večja sredstva bo
svet predlagal za financiranje
večjih proslav; kot neupravi-
čen pa smatra očitek, da je
za družbenopolitične organi-
zacije in društva zagotovlje-
no preveč sredstev, ker le-ta
zagotavljajo financiranje sa-
mo osnovnih dejavnosti in
predstavljajo le polovico za-
prošenih. sredstev.

— Pripombe glede nego
spodarskih investicij se na-

našajo predvsem na razvoj
oziroma adaptacijo otroške-
ga varstva, investicij v šol-
ske zgradbe in telovadnice
ter družbene prostore. Svet
se je strinjal z zahtevo po
prioriteti gradnje telovadnic
v vzhodnem delu občine, ki
pa bo zajeta v perspektivnem
programu razvoja šolstva cxl
72—75 leta, medtem ko za
ostale zahteve trenutno ni
mogoče zagotoviti večjih
sredstev. Svet tudi ni osvojil
pripomb volivcev z Javorja
indelegatov, naj se sredstva
krajevnim skupnostim ne bi
delila po številu volivcev,
temveč po ostalih kriterijih
z motivacijo, da je število
volivcev že ustaljeno merilo,
razen tega pa ima komisija
za krajevne skupnosti mož-
nost v upravičenih primerih
da koristi rezervna sredstva,
namenjena za financiranje
dejavnosti krajevnih skupno-
sti. Volivci iz Zgomjega Ka-
šlja so zahtevali 1,400.000 din
za dograditev umetnega dr-
sališča v Zalogu z utemeljit-
vijo, da mestna območja na
račun večje porabe sredstev
sklada za razvoj družbenega
standarda oškodujejo izven-
mestna območja. S podat-
kom, da vključno z letošnji-
mi 600.000 dinarji za drsali-
šče znesek za izvenmestno
področje dosega 1,200.000 din,
je svet zavrnil te obtožbe.


